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REFERAT 
 
Punkt 1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

Punkt 2. Godkendelse af referat 

Godkendt 

 

Punkt 3. Status P-Avisen 

Der er lidt problemer med fakturaen vedr. distribution fra PostNord. Fakturaen er blevet sendt til 

Fredericia Kommune i en samlet faktura sammen med Fredericia Kommunes øvrige ydelser fra 

PostNord. Janni har derfor bedt PostNord sende en kreditnota til Fredericia Kommune og sende 

fakturaen vedr. Pensionistavisen til Jørgen.  

 

Samtidig har PostNord meddelt, at de er ved at lukke ydelser, som ikke giver forretningsmæssig 

værdi ned. Adresseløse forsendelser er i den kategori og vil derfor enten blive lukket ned eller også 

vil der ske ændring af konceptet. Dette betyder, at PostNord formentlig ikke kan tilbyde omdeling 

af adresseløse forsendelser fra 01.01.2018. Jørgen er derfor ved at undersøge muligheden for anden 

distributør.   

 

Punkt 4. Nyt fra Rådets medlemmer 

Tilmeldinger til Brainstormseminar vedr. demensvenlig Fredericia den 27. juni kl. 15.00 – 18.00 på 

Fredericia Sundhedshus, Dronningensgade 97. Fra Seniorrådet deltager Jørgen, Jytte, Grethe, Birte 

og Flemming. 

 

Vedr. kontakt til brugerråd og lignede råd/grupper på plejecentrene. Mona kontakter centerlederen 

for at få afdækket, hvad der findes af bruger/pårørenderåd og lignende fora, herunder også de 

frivillige grupper tilknyttet plejecentret. Når der er sket afdækning, formidles kontaktoplysninger 

m.m. til Seniorrådet, som derefter indbyder til et fællesmøde. 

 

Jørgen spurgte til baggrunden for, hvorfor Fredericia Kommune ikke er med i Demensalliancen. 

Mona forklarede, at det var en vurdering af, hvor Fredericia Kommune får mest for pengene, og 

hvad de har i forvejen. 

 



Jørgen spurgte til puljen vedr. bedre madoplevelse for ældre på plejehjem. Mona oplyste, at 

Fredericia Kommune har søgt puljen og har fået til Ulleruphus, Øster Elkjær, Hybyhus og 

Madsbyhus.  

 

Dialogmødet med Social- og Omsorgsudvalget bliver den 21. august kl. 13.00 – 14.30 på Meldahls 

Rådhus, Herredets Tingstue. 

 

Seniorrådets møde i august er flyttet til den 17. august kl. 11.00 – 13.30 på I.P. Schmidt, Kombi A. 

 

Punkt 5. Ansøgning fra Brugerrådene om forhøjelse af prisen på aktivitetskort til 200 kr. 

årligt. 

Seniorrådet har tidligere behandlet et forslag om at hæve prisen til 150 kr., men de nye formænd i 

brugerrådene har besluttet at ændre dette forslag således, at prisen bliver 200 kr. årligt.   

 

Seniorrådet tilslutter sig forhøjelse til 200 kr. Ansøgningen tages med til Social- og 

Omsorgsudvalgets møde i august. 

 

Punkt 6. Høring af forslag til helhedsplan for Madsby Parken 

Seniorrådet bakker op om Madsbyparken og har udarbejdet et høringssvar, som fremsendes til 

Kultur- og Idrætsudvalget. 

 

Punkt 7. Venteliste til pleje- og dagcentre 

Punkt 7.1 Orientering v/ Jan Kargo 

18 personer på ventelisten. 1 er ønske om flytning fra et plejecenter til et andet. Der er 5, som har et 

aktivt tilbud. De 12, der er tilbage, har alle specielle ønsker. 

 

Der er stadig ønske om at udvide med 7 - 10 pladser på et af de eksisterende plejecentre. Ønsket 

tages med i budgetprocessen. 

 

Punkt 8. Senere indkomne sager 

Seniorrådets økonomiudvalg har forud for mødet sendt en række spørgsmål vedr. økonomi til 

Mona. 

 

Mona svarede på spørgsmålene. 



Punkt 9. Eventuelt 

Borgmester Jacob Bjerregaard og Velfærdsdirektør Annemarie Schou Zacho-Broe kiggede forbi og 
hilste på Seniorrådet og takkede for det gode samarbejde.  
 
Seniorrådet udtrykte ligeledes stor tilfredshed med det samarbejde, de har med kommunen, og især 
den utrolige fine service, de får fra Mona og hendes afdeling. 
 
Seniorrådet fortalte derefter Jacob om, hvad de arbejder med, og hvad der er deres fokusområder. 
 
 
Punkt 10. God sommer ☺☺☺☺ 
 
Mødet blev afsluttet med en frokost, hvor man ønskede hinanden en god sommerferie. 


